

編號：22-60

明愛賽馬會樂仁學校  
家長教職員會  
家長通告 — 2023/24 至 2024/25 法團校董會家長校董選舉結果

敬啟者：

按照本校法團校董會的章程，由本校的家長教職員會進行的2023/24至2024/25法團校董會家長校董選舉，已於2023年5月18日進行開票及點票，選舉的結果如下：

**2023/24 至 2024/25 法團校董會家長校董選舉結果**

候選人	得票	獲提名
林淑貞	11	家長校董
羅旭明	10	替代家長校董

根據選舉結果，林淑貞女士將獲提名為家長校董，羅旭明先生則獲提名為替代家長校董。新一屆校董的任期由註冊日期起至2025年8月31日止。

落選的候選人，可在2023年5月27日或之前，以書面方式向家職會提出上訴，並列明上訴理由。家職會幹事會隨即成立一處理上訴小組，並於一個月內完成上訴處理。若上訴得直，將重新進行選舉。如對以上安排有疑問，可致電2742 4470與選舉主任吳婉宜老師或社工林肇玟姑娘聯絡。

此致  
各家長及監護人



明愛賽馬會樂仁學校  
家長教職員會 謹啟

2023年5月18日

Ref.: 22-60

Parents and Staff Association of  
Caritas Jockey Club Lok Yan School  
Parents' Notice — 2023/24-2024/25 Parent Manager Election Results

Dear Parents and Guardians,

In accordance with the constitution of the IMC , the Parents and Staff Association has conducted the election of Parent Managers 2023/24-2024/25. Counting of votes has been done on 18 May 2023 and the results are as follows:

**2023/24-2024/25 Parent Manager Election Results**

Candidate	Votes obtained	Nomination
LAM Shuk Ching	11	Parent Manager
LAW Yuk Ming	10	Alternate Parent Manager

According to the election result, Ms LAM Shuk Ching and Mr LAW Yuk Ming were elected as Parent Manager and Alternate Parent Manager respectively. Their tenure of office will be from the date of registration to 31 August 2025.

Unsuccessful candidate may appeal to the PSA in writing together with the reasons on or before 27 May 2023. The appeal panel will activate the appeal mechanism and announce the result within a month. If the appeal is allowed, a re-election will be conducted. For any enquiries, please contact the returning officer Ms NG Yuen Yee or school social work Ms LAM Siu Man.

Yours faithfully,



Parents and Staff Association of  
Caritas Jockey Club Lok Yan School  
18 May 2023